

## Bestyrelsesmøde i Foreningen Børglum og Omegn

Dato: 25/4-2024

Til stede: Hanne, Leon, Lisa, Susanne, Linda, Jakob, Diana med online.

Referent: Linda

| Dagsordenspunkt   | Referat – NB! Notér ansvarlig  |
|---|--|
| 1. Godkendelse af sidste mødes referat samt opfølgning herpå  | Referat godkendt.<br>Jakob og Klaus mangler på Whatsapp.   |
| 2. Nyt fra formand/næstformand <ul style="list-style-type: none"><li>- Unioo – oplysninger og info skal indberettes</li><br/><li>- Garantbeviser</li><br/><li>- Søgning af midler fra Spar Nord</li><br/><li>- Årligt tjek af legeplads</li></ul> | <p>En portal for foreninger (sparekassen står bag).</p> <p>Her kan lægges referater ind, og andre ting som banken skal bruge, så kan man gratis styre sine medlemmer herinde, samt styre sine arrangementer derinde fra. Der kommer link, som vi skal udfyldes. Hanne og Diana kobler det op og lægger vedtægter ind.</p> <p>Sparekassen spørger, om vi ikke gerne vil have 9 beviser mere, så vi har 10 i alt. Dette arbejder vi frem mod, og tager op igen til efteråret.</p> <p>Der søges om penge til udendørs hængekøje fra "Lille Bjørn". Samtidig søges om cykelstativ. Dette har Hanne og Diana styr på. Skal søges inden 13.05.24. Resten af pengene går til indkøb af flag. Lisa tager kontakt til Klaus mhp. hvor mange flag og størrelsen.</p> <p>Hanne har haft fat i "Lille Bjørn". De kommer og tilser pladsen.</p> |

|  |   |
|--|---|
| <p>3. Indmeldte punkter</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Folkeaktier</li> <li>-</li> <li>-</li> <li>-</li> <li>- Folkeoplysende forening - hvad kan vi få af hjælp og støtte? Gruppe nedsættes til at finde ud af dette.</li> <li>-</li> <li>- Sparekassen D søges - hvad/hvem?</li> <li>-</li> <li>- Kommunepenge søges -hvad/hvem?</li> <li>-</li> <li>- Skulle vi måske sælge pool bordet?</li> <li>-</li> <li>- Penge til flag søges - hvem?</li> <li>-</li> <li>- Frimærke penge - hvad/hvem?</li> <li>-</li> <li>- Lade stander – kan den bruges af medlemmer/bestyrelsen?</li> <li>- Hvordan?</li> <li>-</li> </ul> | <p>Det kommer ud med nyhedsbrevet, så man kan reservere en aktie på vores fælles mail, der er kun 50 til salg. De sælges ligeledes til sommerfesten.</p> <p>Hanne og Diana vil gerne være med i gruppe om dette, de vil spørge Stine, om hun vil være med.</p> <p>Gulvvaskemaskine, slibning af gulv, evt. nyt gulv, foldedør. Linda spørger Christian Bressey, om han kender nogen til opgaven/pris. Leon ringer til Em malerfirma.</p> <p>Samme som ovenstående.</p> <p>Der bliver foreslået, at bordet bliver flyttet ned i den anden ende af lokalet og evt. vendt rundt. Dette tager Leon med til ROV-udvalg.</p> <p>Klaus finder ud af hvor mange og størrelsen. Harald Nyborg?</p> <p>Susanne søger disse.</p> <p>Den kan ikke blive offentlig tilgængelig, da vi ikke må sælge strøm, fordi vi ikke er momsregistreret.</p> |
|--|---|

|  |  |
|--|--|
| <ul style="list-style-type: none"> <li>- Energi tillæg – skal det nedlægges?</li> <li>- Udlejning foreningslokale til medlemmer, børnefødselsdage mv.</li> <li>- Opdatering af website med vedtægtsændring i 2020. Hvem har dem?</li> <li>-</li> <li>- Hvad sker der i Romdamsudvalget?</li> </ul> | <p>Foreningslokalet er gratis for fårelauget, dog 500,- hvis køkkenet er med i lejen. Det er til forbrug. Madlavning foregår IKKE i foreningslokalet. Der er ikke emhætte. Der bliver ikke lejet ud til børnefødselsdag. Der må lejes den lille sal.</p> <p>Fundet af Lisa.</p> <p>ROV-udvalget indkaldes til at finde ud af, hvad der skal ske. Susanne giver Kjeld besked, også om sportspladsen. Leon viderebringer også.</p> |
| <p>4. Arrangementer i indeværende/kommende måned</p>   | <p>Torsdagsudflugt den 16. maj.</p>  |
| <p>5. Udlejning af huset i indeværende/kommende måned</p> <p>6. Hvem tjekker hus efter udlejning i næste måned?</p>  | <p>4.-6. maj: Hanne</p> <p>10.-11. maj: Diana</p> <p>18. maj: Susanne</p> <p>24. maj: Leon</p>   |
| <p>7. Teltudlejning i indeværende/kommende måned</p>   | <p>Intet.</p>  |
| <p>8. Økonomien lige nu</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Indtægter/udgifter siden sidst</li> </ul>   | <p>Se udsendte bilag fra Susanne.</p>  |
| <p>9. Nyt til hjemmesiden/nyhedsbrev</p>   | <p>Der kommer separat nyhedsbrev om Folkeaktier - at man kan reservere nu, og at de sælges til Sommerfesten.</p>   |
| <p>10. Indkøb/gennemgang af mangler</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Hvem køber ind?</li> </ul>  |  |

|   |  |
|---|--|
| 11. Rengøring   |  |
| 12. Tjek af huset <ul style="list-style-type: none"><li>- Udfylde driftsjournal</li><li>- Varmetermostater (opladning?)</li><li>- Tjek af salttabletter (i vand til opvaskemaskine)</li><li>- Er opvaskemaskine rengjort?</li></ul> | OK   |
| 13. Tjek af legeplads (udfyld skema)  | OK.  |
| 14. Eventuelt   | Hanne: Vores priser på drikkevarer er for lave. Mener en øl burde koste 15 kr i foreningen, og vi kunne sagtens have taget 30 kr til vores sidste arrangement. |